
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 69. 
 
VRAGEN van de Stadspartij van de heer G.J.D. Offerman betreffende de verkeers-
ontsluiting Martiniziekenhuis. 
(Binnengekomen: 1 september 2011.) 
 
 
 
De Stadspartij heeft kennis genomen van een artikel in het Dagblad van het Noorden 
van 1 september 2011over de verkeerssituatie rond het Martiniziekenhuis. Gesteld 
wordt dat het Ziekenhuis reeds voor de reconstructie hierover aan de bel heeft 
getrokken. De gemeente wilde eerst geen aparte afrit voor het ziekenhuis maken, maar 
nu wel. Nu moet er weer een half miljoen euro extra voor de ontsluiting worden 
uitgetrokken. Een ontsluiting die de Stadspartij overigens toejuicht.       
 
Daarom stelt de Stadspartij de volgende vragen:   

1. Kent het college dit artikel uit het DvhN van 1 september 2011? 
2. Klopt datgene wat in het artikel wordt gesteld? Indien ja, dan de volgende 

vragen:  
3. Waarom moet het zolang duren voordat de bypass kan worden aangelegd? 
4. Waarom heeft de gemeente eerder het verzoek van de directie afgewezen? 
5. Bent u ervan doordrongen dat deze te nemen maatregel noodzakelijk is? 
6. Bent u het met de Stadspartij eens dat de verantwoordelijke wethouder grove 

fouten heeft gemaakt door niet te luisteren naar het Martiniziekenhuis? 
7. Uit welk budget moet deze extra half miljoen euro worden opgehoest? 
8. Wordt de gemeenteraad hier nog in betrokken en op welke wijze?  

 
 
Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

Groningen, 20 september 2011. 
 
1. Ja, het artikel is ons bekend.  
 
2. Het betreft een samenvatting van passages in ons raadsvoorstel "Evaluatie 

doorstromingsmaatregelen Zuidelijke Ringweg Groningen (fase 1)" dat u 
inmiddels heeft ontvangen. Eén van de maatregelen die wij voorstellen betreft 
het verbeteren van de doorstroming op de rotonde Boerhaavelaan. 

 
3. In ons voorstel kunt u lezen dat de aanleg van deze bypass relatief veel ruimte 

vergt, omdat ook de gewenste veiligheidsmaatregelen voor het fietsverkeer 
dienen te worden ingepast. Hiervoor is een deel van het terrein van de 
voormalige ALO nodig. In het voormalige ALO-gebouw zijn momenteel 
tijdelijke voorzieningen gehuisvest waaronder de Boerhaaveschool, en de entree 
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van deze school bevindt zich in het gebied dat voor de maatregel dient te 
worden verworven. Daarom is, mede vanwege de activiteiten in en om de 
school, deze maatregel niet op korte termijn te realiseren. Wel over 1 à 2 jaar, 
als de school is verhuisd naar de geplande nieuwbouw op de Semmelweis-
locatie. 

 
4. De aanpassingen aan de Laan Corpus den Hoorn maken onderdeel uit van een 

pakket aan doorstromingsmaatregelen aan de Zuidelijke Ringweg. Deze maat-
regelen zijn het resultaat van een evaluatie van de huidige situatie. Met het 
Martini Ziekenhuis is, evenals met de ondernemers van de bedrijventerreinen 
Zuid-Oost, afgesproken dat hun verzoeken daarbij zouden worden meegewogen. 
Het resultaat daarvan is u nu bekend. Van een voorgaande afwijzing is geen 
sprake.  

 
5. Ja.  
 
6. Nee. We zijn van mening dat we oog hebben voor de signalen van het Martini 

Ziekenhuis.  
 
7. In ons raadsvoorstel stellen wij u voor deze kosten te dekken uit de post 

onvoorzien binnen de lopende exploitatie Langman (Zuidelijke Ringweg 
Groningen fase 1), Rijkswaterstaat levert een extra bijdrage van € 95.000,--. 

 
8. De gemeenteraad is rechtstreeks betrokken. We vragen de raad met ons voorstel 

in te stemmen. Tijdens de behandeling van ons voorstel in de raadscommissie 
en de raad kunt u uw mening naar voren brengen en kunnen belanghebbenden 
inspreken.  

 


